
Fællesrådet Aarhus K

Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 18.06.24 kl. 18 – 18.45 på Cafe Carl 
Tilstede: Joan, Birgitte, Frank, Bjørn, Holger
Fraværende med afbud: Peter
Fraværende uden afbud: Anne

Ordstyrer: Joan / Referent: Holger

Pkt. 1: Dagsorden for bestyrelsesmødet er godkendt

Pkt. 2: Nyt fra formanden
Infomøde om vand- og naturparker. Vi er inviteret til det indledende arbejde med vand- og naturparker tirsdag d. 20. 
august kl. 19:00-20:30. Mødet foregår på Teams.

Joan bemærker, at et notat til TU (d. 7.juni 2024) nævner at temaet er: Vand- og naturparker og Byvækst.
Ovenstående invitation har udeladt Byvækst.

Konklusionen for hvad vi som Fællesråd skal handle på, står lidt uklart for referenten.

Pkt. 3: Orientering vedr. Samarbejdsaftalen
Birgitte, Bjørn og Joan deltog på seminaret mandag d. 27. april 2024.
Konklusion fra mødet: Oplægget til en samarbejdsaftale er utilfredsstillende. En blandet pose bolsjer med lidt godt og 
meget skidt.
Dialogen omkring mødebordene var konstruktiv. Det blev noteret at det politiske niveau heller ikke var tilfredse og at 
de slet ikke har været involveret. På det politiske niveau vil der d. 26. juni blive drøftet den videre udvikling af 
samarbejdsaftalen. Vi kan forvente at politikerne vil begynde at stille krav til aftalen, hvilken kan drive det en positiv 
retning.

Pkt. 4: Orientering vedr. Margrethe Pladsen ved / Holger
Der aftalt møde med projektlederen på sagen torsdag d. 4. juli kl. 10.00, hvor Birgitte, Joan, Bjørn og Holger deltager.

Det er aftalt at Holger udarbejder et notat omkring hvilken opmærksomhedspunkter Fællesrådet anser som vigtige 
for borgerinddragelsesprocessen. Notatet udsendes samtidig med dette referat. Kommentarer hertil udbedes. 
Herefter vil det blive sendt til projektlederen.

Pkt. 5: Folkehuset
Folkehuset skal finde sin nye og vigtige rolle for fremtiden. 
Birgitte udarbejder en indsigelse, som referenten har forstået er en påpegning af, at Folkehuset skal spørge bredere 
blandt Folkehusets brugere efter input.

Pkt. 7: Eventuelt
Der blev diskuteret de mange indmeldelser på vores Facebook gruppe.

Næste møde i Fællesrådets bestyrelse er planlagt til mandag 09.09.2024 kl. 16.00-18.00

D. 22. juni 2024
De bedste hilsner
Holger


